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Rada Miejska w Serocku 

Komisja Spraw Obywatelskich 

Protokół 6/2024 

5 Komisja Spraw Obywatelskich w dniu 26 sierpnia 2024 

Miejsce posiedzenia: Sala Konferencyjna Urzędu Miasta i Gminy w Serocku 

Obrady rozpoczęto 26 sierpnia 2024 o godz. 16:00, a zakończono o godz. 17:08 tego samego 

dnia 

W posiedzeniu wzięło udział 6 członków 

Obecni: 

1. Mirosława Beli 

2. Magdalena Jakubowska-Gniadek 

3. Bożena Kalinowska 

4. Teresa Krzyczkowska 

5. Dominik Krzykowski 

6. Aneta Rogucka 

 

Dodatkowo w posiedzeniu udział wzięli: 

1. Rafał Karpiński – Sekretarz Rafał Karpiński 

2. Olga Kozłowska – Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej 

3. Halina Walkowska – Główna Księgowa Ośrodka Pomocy Społecznej 

 

1. Otwarcie posiedzenia i przedstawienie porządku obrad. 

Przewodniczący Komisji Dominik Krzykowski otworzył posiedzenie, powitał zebranych, 

sprawdził kworum po czym stwierdził, że w posiedzeniu bierze udział 6 radnych. 

Przewodniczący Komisji przedstawił porządek obrad do którego nie zgłoszono uwag. 

 

2. Zasady wydawania zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych. 

3. Lista wydanych zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych w 2023r. z oznaczeniem 

rodzajów grup alkoholowych „A”, „B”, „C”. 

Przewodniczący Komisji Spraw Obywatelskich zaproponował omówienie wspólnie punktu 2 i 3.  

 

Sekretarz Rafał Karpiński omówił, jak przepisy regulują kwestie zasad wydawania zezwoleń na 

sprzedaż napojów alkoholowych. Sekretarz powiedział, że mówi o tym ustawa o wychowaniu w 

trzeźwości i przeciwdziałaniu alkoholizmowi, po licznych nowelizacjach pewne aspekty, pewne 

zakresy należą do zadań gminnych. Na podstawie tej ustawy dokładnie art. 12 Rada Miejska w 
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Serocku podjęła stosowna uchwałę i jest to drugi najważniejszy akt prawny o którym będzie 

prowadzona rozmowa. Trzecim aktem będzie program o przeciwdziałaniu alkoholizmowi. 

Uchwała z 27 sierpnia 2018r. mówi o ustaleniu maksymalnej liczby zezwoleń na sprzedaż 

napojów alkoholowych oraz wprowadza ograniczenia w godzinach nocnej i sprzedaży napojów 

alkoholowych przeznaczonych do spożycia po za miejscem sprzedaży na terenie M i G Serock – 

mowa o sklepach. W §1 Rada ustala limity, ponieważ tak brzmi ustawa, że Rada Gminy, władze 

samorządowe mają obowiązek ustalić limity wydawanych zezwoleń. To jest również taki 

element przeciwdziałaniu alkoholizmowi, a jednym z takich elementów jest właśnie 

wprowadzenie limitu, gdzie gmina sama decyduje, ile tych zezwoleń i limitów określić. Jeśli 

chodzi o uchwałę Rady Miejskiej M i G Serock to jest ona rozdzielona o zawartości alkoholu w 

sprzedawanym produkcie i jeżeli jest to wartość do 4,5% alkoholu oraz piwa to tych zezwoleń 

jest 45. W przedziale zawartości alkoholu od 4,5% do 18% alkoholu z wyjątkiem piwa również 

jest 45 zezwoleń. Powyżej 18% zawartości alkoholu również 45 zezwoleń. Takie limity zostały 

ustalone w 2018 roku. Jeżeli chodzi o Zegrze jest to odrębny temat, ponieważ znajduje się tam 

jednostka wojskowa dla której nałożone są inne limity. Sekretarz Rafał Karpiński odniósł się do 

materiałów dołączonych na komisję: 

 

Plan na dzień 01.01.2023 r. : 500 000 zł 

Plan po zmianach: 900  000 zł 

Wykonanie na dzień 31.10.2023 r. - 907.065,71  zł 

    

SKLEPY 

ilość punktów sprzedaży stan 
na 31.12.2023 37   

    

  

A                                         
do 4,5 % zawartości 

alkoholu   
oraz piwa 

B                                         
powyżej  4,5%  do 18% 

zawartości alkoholu 

C                                        
powyżej 18% 

zawartości alkoholu   

ilość zezwoleń sprzedaży z 
podziałem na rodzaj 37 37 37 

limit - Uchwała nr 
522/XLVIII/2018 

45 45 45 

ilość wygaszonych zezwoleń w 
2023r. (likwidacja 3 punktów 
sprzedaży) 

3 3 3 

ilość zmian w zezwoleniach 
0 0 0 

ilość wydanych zezwoleń w 2023 
r. (ilość punktów 17) - nowe + 
kontynuacja 

15 16 14 

    



 

Wygenerowano za pomocą app.esesja.pl 

    

GASTRONOMIA (restauracje, hotele, bary) 

ilość punktów sprzedaży 35   

    

  

A                                                  
do 4,5 % zawartości 

alkoholu   
oraz piwa 

B                                     
powyżej  4,5%  do 18% 

zawartości alkoholu 

C                                        
powyżej 18% 

zawartości alkoholu   

ilość zezwoleń sprzedaży z 
podziałem na rodzaj: 35 20 15 

limit - Uchwała nr 
522/XLVIII/2018 50 30 30 

ilość wygaszonych zezwoleń w 
2023r.  (likwidacja 10 punktów 
sprzedaży) 

9 5 3 

ilość zmian w zezwoleniach: 0 0 0 

ilość wydanych zezwoleń w 2023 
r. (ilość punktów 8) - nowe + 
kontynuacja 

7 5 3 

    

ZEZWOLENIA JEDNORAZOWE: 

  

A                                                  
do 4,5 % zawartości 

alkoholu   
oraz piwa 

B                                     
powyżej  4,5%  do 18% 

zawartości alkoholu 

C                                        
powyżej 18% 

zawartości alkoholu   

ilość wydanych zezwoleń 
jednorazowych w 2023: 

11 0 0 

 

 

 

GASTRONOMIA 

  A B C   

1 SK GASTRO SEBASTIAN KORZENIAK 1 1 1   

2 
SKLEP SPOŻYWCZO- PRZEMYSŁOWY "U 

IRENY" 2       

3 W&B JOANNA SOBOTKOWSKA 3 2     

4 DAWIA MONIKA BURNO 4     JEDNORAZOWE 

5 
SKLEP SPOŻYWCYZ "KROPELKA" MARZENA 

GRYC 5       
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6 BLUE-WATER BEATA KRYSKA   3 2   

7 AZYL CAFE SŁAWOMIR ŁUKASIK 6     JEDNORAZOWE 

8   7     JEDNORAZOWE 

9 "MARVIT" DARIUS GIERS 8       

10 ALWIK CATERING 9     JEDNORAZOWE 

11 NOMI MAREK JANAS  10     JEDNORAZOWE 

12 NOMI MAREK JANAS  11     JEDNORAZOWE 

13 AZYL CAFE SŁAWOMIR ŁUKASIK 12     JEDNORAZOWE 

14 AZYL CAFE SŁAWOMIR ŁUKASIK 13     JEDNORAZOWE 

15 AZYL CAFE SŁAWOMIR ŁUKASIK 14     JEDNORAZOWE 

16 SKLEP NA WIEJSKIEJ PATRYK WIĘCH 15     JEDNORAZOWE 

17 MG MARIAN GUZOWSKI  16 4     

18 FARMA SEROCK SP. Z O.O. 17       

19 ZŁOTY LIN JAKUB OLSZEWSKI    5   JEDNORAZOWE 

 

Jeżeli wszystkie dokumenty spełniają wymogom ustawowym, wymogom uchwały Rady 

Miejskiej jest wydawane zezwolenie na sprzedaż napojów alkoholowych w zależności w jakim 

zakresie. Zezwolenie ważne jest na 5 lat. Sekretarz dopowiedział, że sama ustawa o wychowaniu 

w trzeźwości wprowadza również opłaty, gdzie uchwała Rady Miejskiej o tym nie mówi, 

ponieważ są to przepisy ustawy, gdzie art. 11 Ustawy mówi się, że opłatę wnosi się na rachunek 

gminy na wydawanie zezwoleń, ale teraz jest ona różnie kształtowana w ust. 2 tego artykułu jest 

mowa: 1) 525 zł na sprzedaż napojów zawierających do 4,5 % alkoholu oraz piwa; 2) 525 zł na 

sprzedaż napojów zawierających powyżej 4,5 % do 18 % alkoholu (z wyjątkiem piwa); 3) 2 100 

zł na sprzedaż napojów zawierających powyżej 18 % alkoholu. Opłata, o której mowa w ust. 2, 

dotyczy przedsiębiorców rozpoczynających działalność gospodarczą w tym zakresie. 

Przedsiębiorcy, prowadzący sprzedaż napojów alkoholowych w roku poprzednim, są obowiązani 

do złożenia, do dnia 31 stycznia, pisemnego oświadczenia o wartości sprzedaży poszczególnych 

rodzajów napojów alkoholowych w punkcie sprzedaży w roku poprzednim. W ust 5. opłatę, o 

której mowa w ust. 1, przedsiębiorca prowadzący sprzedaż napojów alkoholowych w punkcie 
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sprzedaży, w którym roczna wartość sprzedaży napojów alkoholowych w roku poprzednim 

przekroczyła: 

1) 37.500 zł dla napojów alkoholowych o zawartości do 4,5 % alkoholu oraz piwa - wnosi w 

wysokości 1,4 % ogólnej wartości sprzedaży tych napojów w roku poprzednim; 

2) 37.500 zł dla napojów alkoholowych o zawartości od 4,5 % do 18 % alkoholu (z wyjątkiem 

piwa) - wnosi w wysokości 1,4 % ogólnej wartości sprzedaży tych napojów w roku poprzednim; 

3) 77.000 zł dla napojów alkoholowych o zawartości powyżej 18 % alkoholu - wnosi w 

wysokości 2,7 % ogólnej wartości sprzedaży tych napojów w roku poprzednim. 

 

Przewodniczący Komisji Spraw Obywatelskich Dominik Krzykowski zapytał, czy te 77.000zł 

dla napojów alkoholowych o zawartości powyżej 18 % alkoholu, jeżeli ktoś nie sprzedał do tych 

77.000zł to co wtedy? 

Sekretarz Rafał Karpiński odpowiedział, że wtedy jest mowa o kwocie 37.500zł i stawka 1,4%.  

Przewodniczący Komisji Spraw Obywatelskich Dominik Krzykowski zapytał, bo w zestawieniu 

jest informacja, że w 2023r. zostały wygaszone 3 zezwolenia, likwidacja, a wydanych zezwoleń 

jest 15. Ile z tego są to nowe zezwolenia a ile jest kontynuacją? 

Sekretarz Rafał Karpiński odpowiedział, że przez te kilka lat funkcjonowania tej uchwały nie 

było ani jednego przypadku, aby się zbliżali do limitu i nie będą w stanie wydać takiego 

zezwolenia.  

Przewodniczący Komisji Spraw Obywatelskich Dominik Krzykowski zapytał odnośnie 

sprzedaży nocnej. Czy tzw. prohibicja obowiązuje tylko sklepy? Czy jeżeli są pkt sprzedające 

alkohol do spożycia w miejscu np. restauracje, puby to nie ma zakazu? 

Sekretarz Rafał Karpiński odpowiedział, że jeśli gastronomia by się pojawiła np. jakaś pizzeria, 

która prowadziła by działalność do 2:00 w nocy to jak najbardziej. W § 4 Na terenie gminy 

Miasto i Gmina Serock ograniczenia w godzinach nocnej sprzedaży napojów alkoholowych 

przeznaczonych do spożycia poza miejscem sprzedaży obowiązujący między godziną 24:00 a 

6:00. 

Przewodniczący Komisji Spraw Obywatelskich Dominik Krzykowski zapytał o uchwałę Nr 

521/XLVIII/2018 Rady Miejskiej w Serocku z dnia 27 sierpnia 2018 r. w sprawie ustalenia zasad 

usytuowania na terenie gminy Miasto i Gmina Serock miejsc sprzedaży i podawania napojów 

alkoholowych, czy parametry wskazane w uchwale są wystarczające czy były jakiekolwiek 

zgłoszenia, że jest zbyt blisko takich obiektów? 

Sekretarz Rafał Karpiński odpowiedział, że szczegółowo są sprawdzane czy według tej uchwały 

te odległości są spełnione. Do urzędu na ten moment nie wpłynął żaden wniosek, że 

lokalizacyjnie się coś nie zgadza, że jest za blisko.  

Radna Mirosława Beli zapytała, bo zezwolenie jest wydawane na 5 lat, a czy opłaty są wydawane 

co roku? 

Sekretarz Rafał Karpiński odpowiedział, że tak stosownie do oświadczeń.  
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Radna Bożena Kalinowska dopowiedziała, że przedsiębiorca wnosi tą opłatę w dwóch ratach. 

4. Wpływy do budżetu z tytułu „korkowego” i wydatkowanie tych funduszy w 2023r. i 

2024r. 

Sekretarz Rafał Karpiński ogólnie opowiedział o stronie dochodowej budżetu z tytułu 

„korkowego” w 2023r. i 2024r. 

Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej Olga Kozłowska opowiedziała od strony wydatkowej. 

Kierownik Olga Kozłowska powiedziała o gminnej komisji rozwiązywania problemów 

alkoholowych. Gminna Komisja jest powołana przez Burmistrza Miasta i Gminy Serock 

bezterminowo, lecz wiadomo w trakcie jej powołania na przestrzeni zmian personalnych mogą 

zachodzić zmiany. Obecnie przewodniczącą Komisji jest Pani Anna Orłowska, w skład Komisji 

wchodzi również Przewodnicząca Zespołu Interdyscyplinarnego tj. pracownik socjalny. Zespół 

Interdyscyplinarny jest zespołem prowadzącym np. Niebieskie Karty, czyli wszystko co wiąże się 

z przemocą w rodzinie. W zespole znajduje się również dzielnicowy, pedagog szkolny, osoba, 

która wcześniej pracowała w Państwowej Agencji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych. 

Ustawowo nie ma określonego wymogu wykształcenia specjalistycznego tych osób, natomiast 

maja to być osoby których działalność ma się sprawdzać jakie zadania mają realizować i jakie 

cele mają osiągać. Ostatni regulamin pracy Gminnej Komisji jest z 17.11.2023r., gdzie zawarte 

jest co należy do zadań Komisji.  

Wydatki ze środków pochodzących z opłat za zezwolenia na sprzedaż napojów alkoholowych 

realizowane są w oparciu o uchwalony przez radę gminy gminny program profilaktyki i 

rozwiązywania problemów alkoholowych oraz przeciwdziałania narkomanii, który stanowi część 

strategii rozwiązywania problemów społecznych i który uwzględnia cele operacyjne dotyczące 

profilaktyki i rozwiązywania problemów alkoholowych oraz przeciwdziałania narkomanii, 

określone w Narodowym Programie Zdrowia. Gminny Program Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii, Przeciwdziałania Przemocy 

Domowej i Ochrony Osób Doznających Przemocy Domowej na lata 2024-2026 został uchwalony 

uchwałą Rady Miejskiej w Serocku Nr 825/LXXVII/2023 w dniu 20 grudnia 2023 r. Zadania 

realizowane w oparciu o ww. Program obejmują:  

1. Punkt Konsultacyjny ds. Uzależnień z siedzibą w Klubie Aktywności Społecznej w Serocku 

ul. Kościuszki 8A. W Punkcie prowadzone są porady dla osób zmagających się z uzależnieniami 

oraz działa grupa wsparcia, którą tworzą osoby uzależnione od alkoholu pozostające w 

abstynencji (po przebytej terapii). Usługi w Punkcie Konsultacyjnym realizowane są przez 

terapeutę ds. uzależnień 2 razy w tygodniu, po 15 godzi tygodniowo. 

2. Punkt Konsultacyjny dla Osób Krzywdzonych w Rodzinie, świadczący usługi w zakresie: 

a) porad psychologicznych (w Klubie Aktywności Społecznej) – 2 razy w miesiącu po 3 godziny; 

b) porad prawnych (w Ośrodku Pomocy Społecznej) – 1 raz w tygodniu po 3 godziny. 

3. Świetlica Środowiskowa w Wierzbicy – czynna codziennie. W Świetlicy wsparcie kierowane 

jest do dzieci w formie zajęć opiekuńczo-wychowawczych, dydaktycznych i wspierających. 

4. Realizację programów i warsztatów edukacyjno- profilaktycznych skierowanych do dzieci i 

młodzieży w szkołach. Programy realizowane są przez wyspecjalizowane podmioty zgodnie ze 

zgłaszanym zapotrzebowaniem przez dyrektorów bądź pedagogów poszczególnych szkół. 

Działania edukacyjne kierowane są również do rodziców. 
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5. Finansowanie działalności Klubu Aktywności Społecznej w Serocku przy ul. Kościuszki 8A, 

w którym realizowane są na rzecz mieszkańców różnorakie formy działalności edukacyjnej, 

profilaktycznej i rozwijającej zainteresowania (opłata za media i czynsz, zakup środków 

czystości). 

6. Organizowanie i finansowanie pozalekcyjnych zajęć i rozgrywek sportowych i rozwijających 

zainteresowania artystyczne oraz feryjnych i wakacyjnych pozalekcyjnych zajęć o charakterze 

sportowo-rekreacyjnym i kulturalnym kierowanych w szczególności do dzieci i młodzieży (np. 

turnieje i rozgrywki sportowe na plaży w czasie wakacji, przedstawienia teatralne, dmuchańce 

podczas zajęć wakacyjnych). 

7. Dofinansowanie do zorganizowanych form wypoczynku letniego, podczas których są 

realizowane elementy z zakresu profilaktyki uzależnień od alkoholu, narkotyków i 

behawioralnych (np. dofinansowanie do obozów sportowych i harcerskich). 

8. Finansowanie programów i warsztatów w zakresie promocji zdrowia w klubach seniora (np. z 

zakresu promocji zdrowia, zdrowego odżywiania, bezpieczeństwa, promowania zdrowego stylu 

życia bez nałogów). 

9. Inwestowanie w infrastrukturę służącą do prowadzenia pozalekcyjnych zajęć sportowo- 

rekreacyjnych oraz w miejsca pozalekcyjnego spędzania czasu przez dzieci i młodzież (np. 

modernizacja placu zabaw). 

10. Udzielenie wsparcia finansowego Powiatowemu Centrum Integracji Społecznej w 

Legionowie. 

11. Wypłata zryczałtowanego wynagrodzenia członkom Gminnej Komisji Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych, do obowiązków której należy: 

a) opracowanie i wdrożenie gminnego programu profilaktyki i rozwiązywania problemów 

alkoholowych oraz przeciwdziałania narkomanii; 

b) podejmowanie działań zmierzających do orzeczenia przez sąd obowiązku leczenia 

odwykowego przez osobę uzależnioną od alkoholu; 

c) udział w posiedzeniach Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych, 

podczas których prowadzone są rozmowy motywacyjne z osobami uzależnionymi od 

alkoholu oraz przygotowywane są wnioski do sądu o leczenie odwykowe osób 

uzależnionych od alkoholu; 

d) wydawanie postanowień dotyczących usytuowania punktów sprzedaży alkoholu 

podmiotów ubiegających się o wydanie zezwolenia na sprzedaż alkoholu. 

12. Ponoszenie opłat za opinie biegłych sądowych w przedmiocie uzależnienia od alkoholu osób, 

wobec których wystąpiono do sądu z wnioskiem o zastosowanie obowiązku leczenia 

odwykowego. 

 

Główna Księgowa Ośrodka Pomocy Społecznej Halina Walkowska powiedziała, że plan ogólny 

wydatków (wydatki urzędu) – opiewały na 900 663,000zł, a wykonanie za cały rok wyniosło 

446 514,14zł. Natomiast wydatki OPS, czyli związane z finansowaniem działalności świetlicy, 

klubu aktywności społecznej, według planu wyniosły 525 000,00zł, wykonanie 400 882,14zł. 

Pozostałe środki, które były w planie zabezpieczone niewykorzystane przeszły do planu roku 

następnego, czyli roku 2024. W związku z tym plan na rok 2024 wynosi w urzędzie – 

1 132 000,49zł, w OPS – 455 450,00zł. Wykonanie na stan 31.07.2024r – łącznie 687 076,01zł. 
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W ramach tego tam, gdzie Gminna Komisja jest zaplanowane na dany rok finansowane są 

programy profilaktyczne warsztaty promocji zdrowia, warsztaty zajęciowe, wyjazdy, zajęcia 

poza lekcyjne, punkty konsultacyjne radcy prawnego co czwartek w OPS od 16:00 do 19:00. 

Porady psychologa, które są dwa razy w miesiącu. Punkt konsultacyjny ds. uzależnień pracuje 

dwa razy w tygodniu w sumie 15 godzin – znajduje się terapia indywidualna i grupowa.  

 

Przewodniczący Komisji Dominik Krzykowski zapytał z czego wynika tak duże niewykonanie 

tych wydatków w 2023 roku? 

 

Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej Olga Kozłowska odpowiedziała, że maja zaplanowane 

stałe punkty programu i nie są w stanie przewidzieć, bo nie wiadomo jaki będzie wpływ. Bazując 

na stałych punktach muszą być zabezpieczone te stałe, te wiadome. Można prognozować tych 

wakacyjnych, tego dofinansowania. Ta kumulacja środków może trwać przez lata, i gdyby jej nie 

było to nie wykonali by np. jakiegoś dużego zadania.  

 

Przewodniczący Komisji Dominik Krzykowski zapytał o finansowanie wyjazdów dla rodzin, czy 

jest to finansowanie pełne czy dofinansowanie niepełnej kwoty? 

 

Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej Olga Kozłowska odpowiedziała, że jest to finansowanie 

pełne.  

 

Radna Magdalena Jakubowska-Gniadek zapytała o punkty konsultacyjne porad 

psychologicznych i porad prawnych, czy jest to tylko punkt związany dla osób krzywdzonych w 

rodzinie? 

 

Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej Olga Kozłowska odpowiedziała, że pani psycholog 

absolutnie nie odprawi nikogo. Nie ma zapotrzebowania na większą ilość godzin, gdyby się 

okazało i Pani psycholog powiedziałaby, że jest niewydolna w tych godzinach, że zgłasza się 

więcej osób to być może trzeba by było zastanowić się nad rozszerzeniem. Weryfikacja takich 

osób jest po tym, że są to mieszkańcy gminy.  

 

Przewodniczący Komisji Dominik Krzykowski zapytał czy w związku z przesunięciem środków 

na 2024 rok są zaplanowane jakieś dodatkowe zadania, czy póki co, środki się kumulują i w razie 

potrzeby zostaną wykorzystane? 

 

Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej Olga Kozłowska odpowiedziała, że teraz też na pewno 

będą zwiększane środki i do końca roku też te środki będą jeszcze kumulowane. Będą planowane 

na początku roku szkolnego jakieś warsztaty, spotkania ze specjalistami i wtedy te środki będzie 

można je wykorzystać. 

 

Radka Bożena Kalinowska zgłosiła potrzebę akcji promocyjnej w świetlicy w Wierzbicy, aby 

zachęcić dzieci do korzystania ze świetlicy? 
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Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej Olga Kozłowska odpowiedziała, że to się dzieje cały 

czas, bo maja do czynienia nie tylko z osobami z Wierzbicy i jeśli nie przekonamy osoby 

dorosłej, żeby mogła te dzieci dowieść to dzieci nie będą uczęszczały. Oczywiście są dzieci, 

które chodzą i świetnie się bawią. Oczywiście spróbują dla dzieci, które dojeżdżają autokarem. 

 

5. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

Protokół przyjęto bez uwag. 

6. Sprawy różne. 

Nie zgłoszono. 

7. Zakończenie posiedzenia. 

Przewodniczący Komisji Dominik Krzykowski stwierdził wyczerpanie porządku obrad i zamknął 

posiedzenie. 

 

Przewodniczący Komisji Spraw Obywatelskich 

Dominik Krzykowski 
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